
 
ALV LiSB 30 April 2022 
 
Aanwezig 
Bestuur LiSB: Walter Kunstek, Arthur Hendricks, Jos Dumont en Ynze Mengerink 
 
Verenigingen 
’t Pionneke: M Hekker 
Schaesberg: H Ypma 
Voerendaal: L. Zimmermann 
DJZ: M. Meijs en F. Werts 
Zwart Wit: J. Uiterwijk 
DJC: F Miesen 
Postertoren: R. Haarsma 
(Zuid Limburg: F. Miesen, L. Zimmermann en Y. Mengerink) 

 
1. Agenda akkoord. 
2. Geen ingekomen stukken of mededelingen. 
3. Binnen LiSB bestuur zullen we bespreken hoe om te gaan met de nieuwe inning van de 

contributie. 
4. Financiën: 

a. Geen op en/of aanmerkingen op de financiën . 
b. Wijzigingen Huishoudelijk reglement aangenomen dat de KNSB de contributie int bij 

de clubs. 
5. Jeugd schaken 

a. Trainerscursus volledig vol. De kosten 80€ bleken 100€ te zijn. Bestuur heeft 
besloten 60€ te vergoeden, clubs (of individuen) de rest. De afspraak was 50/50, 
maar onduidelijk of dat nu 40 of 60 Euro was. Bestuur onderschrijft deze cursus van 
harte. 

b. Sterke stijging jeugd, vooral door activiteiten in Maastricht. 
c. Jeugd Grand Prix loopt goed ondanks het niet doorgaan van SAMSAM toernooien 

DJC en Voerendaal. Tegelen 72 deelnemers, Venlo 80 deelnemers en Blerick 92 
deelnemers. Voerendaal zal SAMSAM toernooi op 12 juni inhalen. 

d. Resultaten van Theo v Spijk zijn  gebruikt om de Limburgs kampioenen te bepalen 
om uitzending naar NK te kunnen regelen (niet voor A,B en C (meisjes)) wel voor de 
rest C (open) en alle lagere groepen. Dit was ook vooraf met de spelers afgesproken.  
Hiervoor diende wel afgeweken te worden van het reglement LK-jeugd (o.a. 
speelduur en 1 dag i.p.v. 3 dagen) . Er ontstond discussie dat dit beter vooraf 
gecommuniceerd moet worden. Reglementen zullen worden aangepast door de 
jeugdleider in samen werking met de jeugdleiders. Algemene actie: LiSB bestuur kijkt 
hoe er beter gecommuniceerd kan worden over afwijkingen en aanpassingen m.b.t. 
gemaakte afspraken.  

e. Schoolschaak. Momenteel niet de prioriteit van de jeugdleider. Cindy Harder/Gino de 
Mon spelen hier een rol in het zuiden en Geert Hovens in het noorden van Limburg.  

f. Status jeugd: 
i. Roermond : geen jeugd. 

ii. Schaesberg: benaderd door scholengemeenschap Eijkenhagen om les te 
geven aan aantal leerlingen. 

iii. Voerendaal: Jeugdopleiding zit redelijk aan de max. Er is een stabiele groep 
van circa 20 kinderen (6-20 jaar) . 

iv. DJZ: 4 jeugdspelers hebben zich aangemeld en krijgen les. Lastig om kader te 
vinden om dit verder uit te breiden. 



v. ZwartWit: geen jeugd. 
vi. DJC: 4 lesgevers groepjes van 3-4 leerlingen op verschillende niveaus. 

6. Wedstrijdzaken 
a. Het lijkt er op dat er een volledige competitie verspeeld gaat worden, maar wel met 

een groot aantal forfaits van gehele wedstrijden. De kans lijkt groot dat er volgend 
jaar minder teams zullen spelen. Als een oplossing wordt genoemd om ook de 1e 
klasse uit slecht 8 teams samen te stellen. Als alternatief kan er gekeken worden 
naar een soort A en B klasse waar volgens een soort keizer/Zwitsers gespeeld kan 
worden.  

b. Laatste ronde dit jaar niet gezamenlijk. 
c. Aanpassing wedstrijdreglement goedgekeurd met de opmerkingen dat 

i. Verwijderen laatste zin artikel 7.3 
ii. Verwijderen laatste zin artikel 16.3 

iii. Aanpassen weekend in artikel 17c. Uitdrukkelijk wordt ook bedoeld dat 
vooruit gespeelde wedstrijden tot dat weekend dienen te behoren. 

7. Rondvraag 
a. Hans Ypma 

i. We moeten richting de KNSB aangeven dat schaken wel degelijk een sport is, 
vooral omdat duidelijk is dat het je geest beter maakt. Schaken is in ieder 
geval veel gezonder dan bv boksen. 

ii. Regeling van UBO’s is een draak, kan daar wat aan worden gedaan, opnieuw 
natuurlijk via de KNSB. 

iii.  Is het mogelijk om iemand in het bestuur op te nemen met verstand van 
internet (schaken) en de mogelijkheden. 

iv. Maastricht en Heerlen hebben een groot buitenschaakspel. Mogelijk zou hier 
meer mee kunnen gebeuren, bv een 5 minuten partij op afstand. 

b. Luc Zimmermann 
i. Wet m.b.t. statuten moeten binnen aantal jaren worden ingevoerd, hoe gaan 

we daar me om? 
1. Rob Haarsma geeft aan dat dat bij Postertoren op de lange baan is 

geschoven. Hoeft pas over een aantal jaren te worden 
geconcretiseerd. 

2. Walter Kunstek geeft aan dat er ook nog overleg via KNSB loopt. 
ii. Algemene opmerkingen naar de clubs dat het aantal teams voor spelers die 

volgend jaar in de KNSB willen spelen (bv via Zuid Limburg of een andere 
verenigingen) voor 1 juli moet worden doorgeven. 

c. Jos Uiterwijk 
i. Is een constructie zoals Zuid Limburg ook binnen de LiSB mogelijk, maar dan 

wel dat er geen nieuwe vereniging wordt opgericht en mensen geen 
dubbellid hoeven te worden? 

1. In feite kan dat niet, vooral omdat dat via Netstand niet te regelen is 
(en mogelijk ook andere praktische bezwaren zou kunnen 
oproepen). 

2. Er zijn een aantal opties om met twee (of meerdere) verenigingen 
een of meerdere gemeenschappelijke teams in te schrijven 

a. Spelers van vereniging B worden dubbellid van vereniging A 
i. Ze kunnen dan mee spelen in een team van 

vereniging A onder de naam van vereniging A of 
onder een nieuw te bedenken naam (zoals in het 
verleden gold voor PoPi, een samenwerking tussen 
Postertoren en ’t Pionneke) 



ii. Ze kunnen een nieuwe vereniging definiëren (zonder 
veel extra’s, zoals Zuid Limburg) en onder deze naam 
ook deelnemen in de externe competitie.  

d. Rob Haarsma 
i. Is er nagedacht om het Limburg Open in Maastricht extra financiële steun te 

geven, nu de begroting van de LiSB dat zou kunnen toelaten? 
1. Het bestuur van het Limburg Open had daar inderdaad om gevraagd, 

maar dan zou er eerst een concreet voorstel moeten komen en dat 
zou dan in deze ALV besproken moeten worden. Er was echter al 
additioneel sponsorgeld gevonden waarna het bestuur van Limburg 
Open de aanvraag introk. 

8. Afsluiting vergadering. 
 
 


